

# 量子农业设备操作手册

## 一、操作说明

### 1.准备工作

- 1) 220V AC 电源插入设备后面板，并打开电源开关，预热 10-15 分钟。
- 2) 前面板接地线与接地极连接牢固，接地极必须深度地下 1 米左右。(接地质量影响设备运行效果)
- 3) Witness 板与前面板输入端子连接，把照片正面朝上放在铜板上，目标地的土壤和一些害虫同样放在铜板上（可以装在一个小的塑料袋子或玻璃瓶里面），把农药或其它替代物抹在照片上面或装在小玻璃瓶中放在铜板上。

### 2.设备操作

- 1) 当准备工作完成后，拉开天线，打开前面板开关，这时候电流大约 20ma 左右，如果电流小于 10ma，则设备工作不正常。
- 2) 设备工作半个小时后，开始慢慢取得效果。驱虫工作一般需要工作 24 小时，隔一天重复一次。因为害虫一般会逃离目标地，当设备停止工作，其它地方的虫子有可能会进到目标地，因此需要多重复几次。

### 2.其它功能

设备主要功能是驱虫，但是跟其它 Radionics 设备一样，具有除草和施肥的功能。由于除草和施肥功能见效较慢，且必须具备分析类的 Radionics 设备帮助分析需要添加的试剂，所以建议客户可以询问或直接购买相关专家的经验或试剂。操作方法同驱虫类似，把照片和土壤、杂草（完整的）放在铜板上，把试剂同样放在铜板上，打开设备即可，由于见效时间较慢，建议安装 Comsic Pipe（无源 Radionics 设备），节省你的电能。

## 二、注意事项

### 1.照片

照片必须使用拍立得相纸或类似相纸，因为这种相纸效果最好。相机可以是数码相机或者拍立得相机。（照片非常重要，直接影响驱虫效果）

### 2.拍摄时间和方法

- 1) 拍摄时间一般在晴天的上午 10 点左右或下午 4 点左右，此时太阳角度大概 45 度。

2) 拍摄方法：拍摄大面积的区域一般面朝太阳，此时整个拍摄区域的能量场都包含在相片中；拍摄个体或几个东西时，背对太阳。

3.必须保持铜板的洁净，使用前可以用酒精和棉布把铜板擦拭干净，采集照片和其它东西时，带上橡胶手套或塑料手套，保证相片和东西没有沾染上人身上的汗液或头发。

4.尽量使用无毒的物质替代农药进行驱虫，如果铜板粘到有毒农药，请更换铜板或者清洁铜板。

5.用机器施肥时，由于设备是改善目标区域的能量场为主，但并不会无中生有，当你想减少化肥使用时，必须慢慢减少，例如每年 20%，同时你必须向土地中添加土壤或作物需要的物质（如钙、糖、有益菌等空气中不含的物质），这样 5 年左右，土地会变的非常适合农作物生长。

# Quantum Agricultural Equipment Operation Manual

The operating instructions

## Preparation work

1) Insert the 220V AC power supply into the rear panel jack of the device and turn on the power switch to warm up for 10-15 minutes.

2) The grounding wire of the front panel is firmly connected to the grounding pole, and the grounding pole must be about 1 meter deep. (Grounding quality affects equipment operation effect)

3) Witness is connected to the front panel input terminal, put the photo face up on the copper plate, the target soil and some pests are also placed on the copper plate (can be packed in a small plastic bag or glass bottle), pesticide or Other alternatives are applied to the photo or placed in a small glass bottle on a copper plate.

## Equipment operation

1) When the preparation is completed, open the antenna and open the front panel switch. At this time, the current is about 20ma. If the current is less than 10ma, the device will not work properly.

2) After the equipment has been working for half an hour, it will start to take effect slowly. Deworming work generally requires 24 hours of work, repeated every other day. Because pests generally escape from the target, when the equipment stops working, the insects in other places

may enter the target, so it needs to be repeated several times.

### Other functions

The main function of the device is to deworm, but like other Radionics devices, it has the function of weeding and fertilizing. Since the weeding and fertilization functions are slower and require analytical Radicals equipment to help analyze the reagents that need to be added, it is recommended that customers can ask or directly purchase the experience or reagents of the relevant experts. The operation method is similar to that of deworming. Place photos and soil, weeds (complete) on the copper plate, place the reagents on the copper plate, and open the device. Since the effect time is slow, it is recommended to install Comsic Pipe (passive Radionics). Equipment), saving your energy.

### The matters needing attention

#### 1.Photo

Photographs must use Polaroid photographic paper or similar photographic paper because this photographic paper works best. The camera can be a digital camera or a Polaroid camera. (Photos are very important and directly affect the deworming effect)

#### 2. Shooting time and method

1) The shooting time is usually around 10:00 am on the sunny day or around 4 pm, when the sun is at a 45 degree angle.

2) Shooting method: Shooting a large area is generally facing the sun. At this time, the energy field of the entire shooting area is included in the photo; when shooting an individual or a few things, with the sun behind you.

3. The copper plate must be kept clean. The copper plate can be cleaned with alcohol and cotton cloth before use. When taking photos and other things, wear rubber gloves or plastic gloves to ensure that the photos and things are not contaminated with sweat or hair.

4. Try to use non-toxic substances instead of pesticides to deworm. If the copper plate sticks to toxic pesticides, please replace the copper plate or clean the copper plate.

5. When using the machine to fertilize, because the equipment is mainly to improve the energy field in the target area, but it will not be born out of nothing, when you want to reduce the use of fertilizer, you must slowly reduce it, for example 20% per year, and you must add to the land. The soil or crops need substances (such as calcium, sugar, beneficial bacteria and other substances in the air), so the land will become very suitable for crop growth in about 5 years.